



CAFÉ MOSAÏC

46, AVENUE GEORGE V
75008 - PARIS
métro George V

TÉL : 01 47 20 18 09 • FAX : 01 47 23 30 90

Amex, Visa, Master Card, Diner's, JCB



Chef
PAUL PAIRET



Director
CHARIS KYRIACOU

世界でいちばん美しいアベニューを少し離れて、違う世界を垣間
見ることができる、カフェ・モザイク。木やレザーの高級素材や
、大理石模様の装などで統一したインテリアでくつろぎながら、
読むだけでも楽しいメニューから注文していただけます。「アニ
ス風味海老の蒸しもの」「カジキの刺身」「アドックと卵のバル
マンチエ」「鳩のビーナツロースト」「チョコレートネム」「オ
レンジシャーベット」など感激する品々が並んでいます。



コース：
180及び220フラン
ア・ラ・カルト：
300フラン～
昼、夜とも毎日営業

Wind your way off of the most beautiful avenue in the world into this altogether different universe. The dining room's rich woods and leathers are done in sophisticated hues of gray-beige, charcoal and plum, and the pigments in the marble bring the splendors of the Orient to mind. Once you're seated, you'll feel as though anything and everything is possible, and the menu only adds to this pleasurable sensation: anise-steamed shrimp, simple sauces that give off utterly magnificent aromas, swordfish sashimi, peppery cod, egg and whipped potato casserole, poached squab roasted with peanuts and kumquats, chocolate egg rolls and an orange-Chantilly sherbet confection...all loving translations of the emotions experienced by chef Paul Pairet during his travels near and far.

Lunch : Monday to Sunday - Dinner : Monday to Sunday
MENU : 180F (27,44 €) - 220F (33,58 €)

A LA CARTE : 300F (45,73 €)

Déjeuner : Lundi au Dimanche - Dîner : Lundi au Dimanche

Quittez la plus belle avenue du monde et entrez dans cet univers de l'autre bout du monde. Grège, anthracite, prune colorent les matières nobles du bois, du cuir, de poudre de marbre teintée aux pigments évoquant le Levant. Vous êtes là et tout est possible. La lecture de la carte complète cette sensation : crevettes en pot à la vapeur d'anis, petites sauces qui dévoilent leur parfum à l'ouverture de la langue orange. Espadon en sashimi, le parmentier de haddock et œuf poivré. Le pigeon poché rôti aux cacahuètes et kumquats, les nems au chocolat, l'orange au sorbet Chantilly. Paul Pairet traduit ici ses émotions glanées tout au long de ses voyages.

